

ORDER TODAY!

CANADA PAYROLL DEDUCTION ORDER FORM



Priced in Canadian Dollars.

BRINGING YOU [HOME SAFE] SINCE 1984

ORDER FORM INSTRUCTIONS

- Fill out the Payroll Deduction Form below.
- Include your full name, employee ID, shoe style number, size, width and quantity.
- Return the COMPLETED form to your Manager.
- Place order by **Website**: shoesforcrews.ca, **Fax**: 1.888.647.4637 or **Phone**: 1.800.523.4448.
- **Please be sure to include the KEY CODE.**

• **PLEASE REMEMBER:** This is a voluntary program and purchasing Shoes For Crews® is NOT a condition of employment within the company.

KEY CODE

ORDER INFORMATION

Employee Name (nom de l'employé)	Shoe Price	GST (Ontario add GST and PST)	Shipping (See Shipping Chart)	Total
Employee ID (numéro d'identification de l'employé)				
Style (modèle) Size (pointure) Width (largeur)	+	+	=	
Signature (signature de l'employé)				

FOR OFFICE USE ONLY

Date	Company Name (nom de l'entreprise)		
Acct# (le numéro de compte de l'entreprise)	Unit # (No. de centre)	Unit Manager (responsable de centre)	
Company Address (adresse au travail)	City (ville)	Province	Postal Code (code postal)

SATISFACTION GUARANTEED! If you're not pleased with your shoes, return them within 60 days of the original purchase date using the pre-paid UPS shipping label (valid within the contiguous United States). Select either a Free Exchange or an E-Z Return. For E-Z Returns, we'll refund the shoe purchase price less a \$7.95 per pair processing fee.

SATISFACTION GARANTIE. Si vous n'êtes pas satisfait de vos chaussures, retournez-les dans les 60 jours suivant l'achat original en utilisant l'étiquette de livraison GRATUITE correspondant au service de retour prépayé. Faites votre choix entre un échange GRATUIT ou un retour facile. Concernant les retours, nous vous rembourserons le prix d'achat des chaussures moins les frais de traitement de 7,95 \$ CAN appliqués à chaque paire.

SHOES FOR CREWS® VOLUNTARY SHOE PURCHASE AGREEMENT — I do hereby authorize the Company to deduct the balance owed on my shoe purchase following the Payroll Department's receipt of the Shoes For Crews invoice. If I terminate my position prior to the Shoes For Crews purchase being paid in full, I authorize the Company to deduct the unpaid balance from my final paycheck where permitted by law. If the Company is not permitted by law to deduct the unpaid balance from my final paycheck, I authorize the Company to deduct the next installment payment due. I am aware my employer reserves the right to recover unpaid balances through the cooperation of applicable state agencies. For exchange or refunds, it is my responsibility to return the shoes using the pre-authorized return form printed on the back of the packing slip (included with each shoe order) to: **SHOES FOR CREWS® c/o ICECORP, 3275 Argentic Road, Unit #101, Mississauga, ON L5N 0G1**
THIS IS A VOLUNTARY PROGRAM AND IS NOT A CONDITION OF EMPLOYMENT WITH THE COMPANY.

SHOES FOR CREWS® ACCORD CONCERNANT L'ACHAT VOLONTAIRE DE CHAUSSURES — J'autorise par la présente l'entreprise à déduire le montant de mon achat de chaussures dès que le service de la paie reçoit la facture SHOES FOR CREWS®. Si j'annule la procédure avant le paiement intégral de mon achat de produits SHOES FOR CREWS®, j'autorise l'entreprise à déduire la somme non payée de mon salaire final là où la loi le permet. Si la législation ne permet pas à l'Entreprise de déduire le solde impayé de mon dernier chèque de paie, j'autorise l'Entreprise à retenir le montant du prochain versement impayé. Pour effectuer un échange ou un retour, je suis tenu de remplir le formulaire de retour préautorisé figurant au dos du bordereau de l'emballage (contenu dans chaque commande) et de l'adresser à : **SHOES FOR CREWS® c/o ICECORP, 3275 Argentic Road, Unit #101, Mississauga, ON L5N 0G1**
LE PRÉSENT PROGRAMME EST À TITRE VOLONTAIRE ET L'ACHAT DE PRODUITS NE CONSTITUE PAS UN CRITÈRE D'EMBAUCHE DANS L'ENTREPRISE

SHOES FOR CREWS® SHIPPING RATES

Quantity Per Order	Standard Delivery 4-8 business days
1-2 pair	\$6.95 per pair
3-5 pairs	\$5.95 per pair
6+ pairs	\$4.95 per pair

CALL OR CLICK TODAY!

shoesforcrews.ca
phone: 800.523.4448
fax: 888.647.4637

Pour passer une commande en Français, composez le:
1.800.523.4448
shoesforcrews.ca/fr